

Gambaran Keseluruhan Pengajaran seperti Kristus

Tumpukan pada Yesus Kristus

Mengajar tentang Yesus Kristus Tidak Kira Apa Yang Anda Ajar	Membantu Pelajar Datang kepada Yesus Kristus
Menekankan Teladan Yesus Kristus	Membantu Pelajar Kenal Pasti Kasih, Kuasa dan Belas Kasihan Tuhan dalam Kehidupan Mereka
Mengajar tentang Gelaran, Peranan dan Sifat-sifat Yesus Kristus	Membantu Pelajar Menguatkan Hubungan Mereka dengan Bapa Syurgawi dan Yesus Kristus
Cari Lambang-lambang Yang Bersaksi tentang Yesus Kristus	Membantu Pelajar Berusaha Untuk Menjadi Lebih Seperti Yesus Kristus

Asas-asas Pengajaran seperti Kristus

Kasihi Mereka Yang Anda Ajar	Ajar melalui Roh	Mengajar Ajaran	Menjemput Pembelajaran yang Tekun
Lihat pelajar dengan cara Tuhan melihat mereka.	Bersiap sediakan diri anda secara rohani.	Belajar ajaran Yesus Kristus untuk diri anda sendiri.	Membantu pelajar bertanggungjawab ke atas pembelajaran mereka.
Berusaha untuk mengenali mereka—memahami keadaan, keperluan, dan kekuatan mereka.	Sentiasa bersedia bertindak atas dorongan rohani tentang keperluan pelajar.	Mengajar dari tulisan suci dan kata-kata para nabi zaman akhir.	Menggalakkan pelajar untuk mengenali Juruselamat dengan mempelajari injil setiap hari.
Berdoa untuk mereka mengikut nama.	Mencipta suasana dan peluang untuk pelajar diajar oleh Roh Kudus.	Membantu pelajar mencari, kenal pasti, dan memahami kebenaran dalam tulisan suci.	Menjemput pelajar untuk bersedia untuk belajar.
Mencipta satu persekitaran yang selamat di mana semua dihormati dan tahu sumbangan mereka dihargai.	Membantu pelajar mencari, kenal pasti, dan bertindak atas wahyu peribadi.	Tumpukan pada kebenaran yang membawa kepada penukaran hati dan membina iman kepada Yesus Kristus.	Menggalakkan pelajar untuk berkongsi kebenaran yang mereka sedang pelajari.
Cari cara yang sesuai untuk menunjukkan kasih anda.	Sering memberikan kesaksian, dan menjemput pelajar untuk berkongsi perasaan, pengalaman, dan kesaksian mereka.	Membantu pelajar mencari kaitan peribadi dalam ajaran Yesus Kristus.	Menjemput pelajar untuk menjalani apa yang mereka pelajari.